
 

 

24077   Drugbeleid 
Nr. 555 Brief van de minister van Justitie en Veiligheid en 

de staatssecretaris van Volksgezondheid, 
Welzijn en Sport 

Aan de Voorzitter van de Tweede Kamer der Staten-Generaal 
Den Haag, 21 mei 2025 
 
Op 2 april jl. hebben wij uw Kamer geïnformeerd over het besluit 
om de experimenteerfase op 7 april van start te laten gaan, waarbij 
tot 10 juni niet wordt gehandhaafd op de verkoop van illegale hasj 
in deelnemende coffeeshops.1 Wij hebben ook aangegeven een 
vinger aan de pols te houden over de productie bij de start van het 
experiment en om die reden heeft op 15 mei jl. een bestuurlijk 
overleg met de betrokken burgemeesters plaatsgevonden. In deze 
brief informeren wij u over de laatste ontwikkelingen in het 
experiment en lichten wij toe dat de periode waarop niet zal 
worden gehandhaafd op de verkoop van illegale hasj nog eenmaal 
verlengd zal worden tot 1 september 2025. Daarna zal er per 
definitie weer worden gehandhaafd op de verkoop van illegale hasj. 
Signalen vanuit deelnemende coffeeshops en monitoring 
vraag en aanbod 
Sinds de start van het experiment op 7 april jl. hebben onze 
ministeries wekelijks gesprekken gevoerd met de 
coffeeshopgemeenten om te bespreken hoe de start van de 
experimenteerfase verloopt. Wij hebben in deze gesprekken 
signalen ontvangen over ervaren problemen van coffeeshops met 
betrekking tot de beschikbaarheid van veelgevraagde, populaire, 
wietsoorten en het niet op elk moment kunnen inkopen van de 
producten die zij wensen. Deze tekorten hebben betrekking op 
bepaalde wietsoorten, hasj, voorgedraaide joints en edibles.2 
 
De afgelopen weken zijn deze signalen getoetst aan de hand van 
gesprekken met telers en informatie uit het track-and-trace-
systeem. Uit deze cijfers blijkt dat er van een algeheel tekort van 
wiet geen sprake is. Op dit moment leveren zeven telers in meer of 
mindere mate producten aan coffeeshops, waarvan sommigen hun 
productie nog aan het opschalen zijn. We zien dat er van wiet 
voldoende kwantiteit wordt geproduceerd om de coffeeshops te 

 
1 Kamerstuk 24 077, nr. 554. 
2 In de wet- en regelgeving wordt gesproken van hennep en hasjiesj. In 
Kamerbrieven zal in het vervolg worden gesproken van wiet en hasj, om 
duidelijk onderscheid te kunnen maken tussen de producten afkomstig 
van hennepplanten. 



 

 

bevoorraden. Daarnaast gaat sinds de start op 7 april jl. een 
continue stroom van gereguleerde wiet van telers naar coffeeshops 
en wordt er ongeveer evenveel wiet per week verkocht door de 
coffeeshops. Er is echter wel gebleken dat vraag en aanbod nog 
niet optimaal op elkaar zijn afgestemd, zodoende dat er vooralsnog 
een tekort is aan populaire soorten. En het kost tijd voor telers om 
de productie van deze populaire soorten op te schalen. Daarnaast 
is gekeken naar de productie van gereguleerde hasj. De 
verwachting, op basis van prognosecijfers en de huidige 
productiecijfers van telers, is dat op 10 juni a.s. net voldoende hasj 
geproduceerd zal worden en op voorraad zal liggen om te voldoen 
aan de eerder vastgestelde startcriteria. Op dit moment is de 
productie van hasj namelijk nog niet op volle kracht is bij alle telers. 
Het aanbod is met name afkomstig van twee telers, wat zorgt voor 
beperkte keuzevrijheid voor coffeeshops.  
 
Bestuurlijk overleg 15 mei 2025 
Op 15 mei jl. hebben wij in een bestuurlijk overleg met de 
burgemeesters van de deelnemende gemeenten gesproken over de 
ontwikkelingen sinds de start van de experimenteerfase op 7 april 
jl. Met hen is gesproken over eerdergenoemde signalen van 
coffeeshophouders en de uitkomsten van de monitoring met 
betrekking tot de productie en voorraad van gereguleerde wiet en 
hasj. Daarover is aangegeven dat het evenwicht tussen vraag en 
aanbod nog niet is bereikt. Wat logisch is omdat een nieuwe, 
gereguleerde markt wordt gecreëerd. 
 
Tijdens het bestuurlijk overleg is afgesproken om de handhaving op 
de verkoop van illegale hasj in de deelnemende coffeeshops nog 
eenmalig tot 1 september 2025 op te schorten. Hiermee wordt 
voorkomen dat coffeeshops, naast de problemen die zij nu ervaren 
met de inkoop van gereguleerde wiet, mogelijk aanvullende 
problemen zullen ervaren met de inkoop van gereguleerde hasj. 
Tevens kan die periode worden gebruikt om de afstemming van 
vraag en aanbod van wiet en hasj te optimaliseren. De opschorting 
van de handhaving geldt niet voor de illegale wiet(producten). 
Daarvan mogen coffeeshops sinds 7 april jl. enkel nog het 
gereguleerde aanbod verkopen. 
Tot slot is besproken dat er gesprekken zullen worden gevoerd met 
de telers waarin zij zullen worden aangespoord om de productie 
van wiet en hasj zo goed mogelijk af te stemmen op de vraag en 
daarbij rekening te houden met de feedback van 
coffeeshophouders. Daarnaast zullen burgemeesters de 
coffeeshophouders in hun gemeente aansporen om ook voor 1 
september 2025 de inkoop van gereguleerde hasj op te schroeven 



 

 

zodat de overgang op 1 september a.s. zo soepel mogelijk zal 
verlopen. 
Conclusie 
Burgemeesters van de deelnemende coffeeshopgemeenten zullen 
tot 1 september 2025 niet handhaven op de verkoop van illegale 
hasj. Deze verlenging is nadrukkelijk eenmalig. Vanaf 1 september 
a.s. mogen coffeeshops enkel nog gereguleerde wiet en hasj 
verkopen. De balans tussen vraag en aanbod zal dan binnen de 
volledig gesloten keten gevonden moeten worden en is onderdeel 
van de bevindingen van het experiment.  
  



 

 

Wij blijven in gesprek met alle deelnemers aan het experiment en 
houden uw Kamer op de hoogte van relevante ontwikkelingen.  
 
 
De minister van Justitie en Veiligheid,  
D.M. van Weel  
 
De staatssecretaris van Volksgezondheid, Welzijn en Sport, 
V.P.G. Karremans 


